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Studierådsmötesprotokoll 2015–12–09

Närvaro: Amelia Andersson Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Carolina Sartorius Kurskommisarie
Alexander Mjöberg
Oscar Sigurdsson Funktionär inom Studierådet
Carl Nilsson Nyman Skyddsombud
Amelia Hansson Funktionär inom Studierådet
Måns Ansgariusson

§1 OFMÖ Studierådsordförande Amelia Andersson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Oscar Sigurdsson har varit på både UNA och CS möte. Det sak-
nas pengar och man får inte riktigt pengar för den utökade mäng-
den studenter på kurserna. Mängden pengar vi får är baserat på
hur många studenter vi hade för 5 år sen.

I UNA hade man en allvarlig diskussion om varför matten gick
så dåligt i år. 28% av C:arna klarade matten.

Carolina undrade hur D:arna kan vara så mycket bättre än C:arna
på matten.

En orsak kan vara att D:arna hade en tenta och en kontrollskriv-
ning och C:arna hade två tentor istället.

Oscar berättade även att man ska lägga till en ny kurs i hållbar
utveckling för på D och C som ska vara i obligatoriet i trean.
Liknande kurs som man har i princip på alla andra program. Få
det mer C och D relaterat. Man vil även införa minorspå LTH.

Carl Nilsson Nyman var på husstyrelsemöte i fredags. Det har
varit väldigt mycket inbrott i bilar, är ganska illa nu. Man ska
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sätta upp fler lappar och varna. Man kan även trimma häckarna
kring parkeringen för att öka insynen. Golvet i Idét ska bytas, det
har lyft sig på vissa ställen och är i dåligt skick. Man börjar byta
på måndag nästa vecka, till läsvecka 1 (vecka 3).

Det har även varit ett SUNA möte på kåren, men ingen från SRD
var närvarande.

§7 Meddelanden Carolina Sartorius meddelade att det var OpenHack i helgen och
det kom fram många coola projekt.

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§9 Avslutade kurser CEQ-möten är igång.

§10 Pågående kurser Peter Seimar och Carolina tycker att ex-jobb är kul.

Carl tycker att kravhantering inte är en kul kurs om man har en
dålig grupp.

Oscar berättade att på senaste PVG labben så jobbade man med
CVS och GIT. Om man jobbade ordentligt hela labben hann man
med CVS delen men inte med GIT. Olika handledare har hante-
rat detta på olika sätt.

Carl berättade att laborationerna i kravhantering gick på olika
sätt beroende på vilken handledare man hade.

§11 Övrigt Amelia Hansson tog upp att man borde informera om att man
inte får ha med nötter till tentorna på grund av allergiker. Frågan
borde tas upp med VKOs och skyddsombuden då det betraktas
som en arbetsmiljöfråga.

Måns informade om att det är deerpong pub idag.

§12 OFMA Mötesordförande Amelia Andersson förklarade mötet avslutat
kl 12:57.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Amelia Andersson
Studierådsordförande
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